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امیر علی اکبری در گفت وگو با »شهروند« از همکاری مشترک با رپر مشهور پرده برداشت:  

من خواننده نمی شوم، شاید حمید صفت فایتر شود
اقوام معروف هم نتوانستند بلیت بخرند!

والیبالیست ها در ارومیه له شدند!

شهروند| شور و شــوق مردم ارومیه در روزهای 
میزبانــی از هفته ســوم لیــگ ملت هــای 2019 
وصف نشدنی است. بعد از استقبال فوق العاده از بازی 
نخست تیم ملی که با شکست 3 بر صفر کانادا همراه 
شــد، حضور چند هزارنفری مردم مقابل هتل محل 
اقامت ملی پوشان را شــوکه کرد. با این که استقبال 
مردم از ســتاره های والیبال ایران شــگفت انگیز به 
شمار می رفت، اما کار را برای ورود آنها به هتل سخت 
کرد. به گفته سرپرســت تیم ملی فقط 4 مامور برای 
کنترل 2، 3 هزار هوادار حضور داشتند و سعی کردند 
تونلی برای ورود ملی پوشان به هتل ایجاد کنند. بعد 
از خروج معروف و یارانش از اتوبوس هجوم جمعیت 
اتفاقات تلخی را رقــم زد که درنهایت به مصدومیت 
تعــدادی از ملی پوشــان والیبال منجر شــد! امیر 
خوش خبر، سرپرســت تیم ملی والیبال در این باره 
به »شــهروند« می گوید: »ما از این شور و شوقی که 
در ارومیه وجود دارد، خوشحال هستیم و با حمایت 
همین تماشاگران بازی نخست را مقتدرانه بردیم، اما 
مسئولان باید چنین اتفاقاتی را پیش بینی می کردند. 
برخی از مسئولان باید از حال و هوای هواداری بیرون 
بیایند. در ســالن هم دیدیم که خیلی از ماموران به 
فکر انداختن عکس یــادگاری بودند، درحالی  که 
وظیفه شان چیز دیگری اســت. چند بازیکن ما بر 
اثر فشار جمعیت آســیب دیدند و تا صبح در اتاق 
پزشک تیم بودند.« انتشار فیلمی از سعید معروف 
در لابی هتل که با کمک چند نفر دیگر و به صورت 
لنگان لنگان به سمت آسانســور می رفت، حسابی 
علاقه مندان به والیبال را نگران کرد؛ اگرچه پزشک 
تیم ملی توانســت مصدومیت های جزیی بازیکنان 
را درمان کند. به نظر می رســد استقبال بی سابقه 
از بازی های تیم ملی در ارومیــه که حالا به عنوان 
یکی از مهدهای والیبال جهان شــناخته می شود، 
مسئولان را هم غافلگیر کرده است. این بی نظمی 
از ماجرای بلیت فروشی استارت خورد و به اتفاقات 
جلوی درِ هتل ختم شــد. سعید معروف هم بعد از 
بازی با کانادا به انتقاد از مســئولان به خاطر نحوه 
بلیت فروشی پرداخت. آن طور که شنیده می شود، 
تعــدادی از اقوام و نزدیــکان کاپیتان تیم ملی هم 
نتوانســتند بلیت مســابقات را خریداری کنند و 
دلیل ناراحتی شــدید معروف نیز همین مســأله 
بوده است.  به  هرحال هنوز 4 بازی با میزبانی ایران 
در ارومیــه و اردبیل باقی مانده و به نظر می رســد 
باید تمهیدات بیشتری برای جلوگیری از رخ دادن 

اتفاقات تلخ درنظر گرفته شود. 

هیجان انگیز

چاووشی بعد از ترانه ای که برای »بهار جان«، ویژه برنامه نوروزی شبکه ۵ و کار دیگری که برای »دل صدا« خوانده 
بود، این بار برای درام سیاسی- اجتماعی نرگس آبیار خوانده است. ترانه ای که به نخستین اکران های فیلم در جشنواره 
فیلم فجر نرسیده بود اما همکاری مجدد حسین صفا با صدای محزون او در همان نخستین دقایق انتشار این موزیک 
ویدیو، بازتاب های مثبت زیادی در شبکه های اجتماعی داشت. چاووشی که بی تردید یکی از گران ترین خواننده های 
پرطرفدار این سال های موســیقی پاپ ایران است، با مدل خاصش که نه مصاحبه می کند و نه کنسرت می گذارد، 
همچنان با ریتم خاصش از دل استودیو مخاطبانش را به بازنشر کارهایش وامی دارد و سرمایه گذاران را برای پرداخت 

هزینه هایی وسوسه می کند که این خواننده مطرح را برای همراهی با پروژه های تصویری شان مجاب کند. 

درخشش دوباره 
در شبی که ماه 
کامل شد

ره
چه

حسین جمشیدی| امیر علی اکبری که چندی پیش 
در نشســتی خبری اعلام کرد با ســازمان UFC آمریکا 
قرارداد امضا کرده و به  زودی مبارزات خودش را در بالاترین 
سطح رشته MMA آغاز می کند، این روزها تمرینات خود 
را در تهران در کنار یکی از رپرهای معروف از ســر گرفته 
است. انتشــار تصاویری از علی اکبری کنار حمید صفت و 
تمرینات مشترک این 2نفر بازتاب های زیادی داشته و نگاه 
خیلی از طرفداران این 2 شــخصیت ورزشی و هنری را به 
خود جلب کرده است. درحالی  که فایتر قدرتمند ایرانی به 
 UFC خاطر برخی مشکلات به وجود آمده در انتقالش به
فعلا قصد ندارد پیرامون مبارزات آینده اش صحبت کند، 
تمرین او با رپر معروف سوژه ای برای گفت وگوی ما با امیر 
علی اکبری بود. در ادامه مشروح گفت وگوی »شهروند« با 

امیر علی اکبری را می خوانید:   
 در هفته های اخیر هم شــما و هم حمید صفت در 
اینستاگرام فیلم ها و عکس های زیادی از تمرینات 

مشترک تان منتشر کردید. 
بله، حمید از دوستان خوب من است. او پیش ما می آید 
و تمرین می کند. ما از قبل با هم رفاقت داشــتیم و حمید 
دوست خوبی برای من است. موضوع خاصی هم نیست که 
این قدر مورد توجه قرار گرفته، چــون او گاهی اوقات برای 
تمرین بدنسازی و برخی مواقع هم برای تمرینات بوکس 

پیش ما می آید و با هم تمرین می کنیم. 
 به  هرحــال حضور یک خواننده و یک ورزشــکار 

مشهور در کنار هم توجه همه را به خود جلب کرده.
حمید در کار خودش قوی است و طرفداران زیادی هم 
دارد. در این چند سال همیشه حامی من بوده و موزیک ورود 
به رینگ مرا هم ساخته است. ما سعی می کنیم همدیگر را 
حمایت کنیم. برخی مواقع من حمید را کمک می کنم و 
گاهی اوقات هم او به کمکم می آید. یکدیگر را کاور می کنیم 

و دوستان خوبی برای هم هستیم. 
 شما که قصد ندارید به خوانندگی ورود کنید؟

نه، اصلا)باخنده(. من به فکر خوانندگی نیســتم. حتما 
این طور نیست هرکسی با هرکسی دوست است، به حوزه 

رفیقش ورود کند. من تمرکزم روی ورزش است و حسابی 
هم درگیر تمرین هستم. 

 گفتید موزیک ورود به رینگ شما توسط حمید صفت 
ساخته شده. کمی در این باره توضیح می دهید؟

در مســابقات MMA هر فایتری کــه می خواهد وارد 
رینگ شــود، یک موزیک در ســالن پخش می شود. این 
موزیک را خود فایتر انتخاب می کند. من هم از موزیکی که 
حمید صفت برایم ساخته، استفاده می کنم. این موزیک 
روی کلیپ هایــی که در فضای مجازی پخش شــده، هم 
هست و حتما اکثر مردم آن را شنیده اند. در کل حمید به 
من محبت دارد و آهنگ های او به من انگیزه می دهد. واقعا با 
موزیکی که برای ورود من به رینگ ساخته، هنگام مسابقات 
انگیزه می گیــرم و با جنگندگی بالا بــه مصاف حریفانم 

می روم.
 حمید صفت که این قدر تمریناتش را جدی و حرفه ای 
در کنار شــما انجام می دهد، قصــد دارد به صورت 

حرفه ای ورزش کند؟

هرکسی برای ســلامتی خودش می تواند ورزش کند. 
حمید هم رفیق من اســت و گاهی اوقــات با هم تمرین 
می کنیم. نمی دانم هدفش این است در آینده حرفه ای تر 

ورزش را ادامه دهد یا خیر.
 یعنی ممکن است او هم در آینده به تیم شما اضافه 

شود و بخواهد در رشته MMA مبارزه کند؟
فعلا که حمید خیلی جدی تمرینات بدنسازی و بوکس 
خود را ادامه می دهد. نمی دانم در آینده تصمیم او چیست 
و آیا واقعا قصدش این اســت که به MMA هم ورود کند 

یا خیر. 
 UFC از وضع خودتان چه خبر؟ بــرای مبارزه در 

آماده می شوید؟
این روزهــا تمریناتم را خیلی جدی دنبــال می کنم و 
می خواهم از حواشی دور باشم. مشکلی در جریان قرارداد 
من با UFC به وجود آمده بود که درحال حل شدن است. 
خیلی دوســت ندارم فعلا در این باره صحبت کنم و بعد از 

حل شدن قطعی ماجرا صحبت می کنم. 
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تحقیقات نشان می دهد که 
خستگی راننده یکی از عوامل 

مؤثر در بیش از ۲۰ درصد 
تصادفات جاده ای و بیش از 

یک چهارم تصادفات کشنده و 
جدی است.

شجاع ماند تا کاپیتان پرسپولیس شود!

پرسپولیســی ها کار نقل وانتقالاتی خود را با یک 
تمدید قرارداد اســتارت زدند. شــجاع خلیل زاده 
مدافع شــماره سه ســرخ ها که پس از پایان لیگ 
شــانزدهم ســپاهان را ترک کرد و به پرسپولیس 
پیوست، با عقد قراردادی سه ساله در پرسپولیس 
ماندنی شــد تا خیــال قرمزها از بابــت او راحت 
شود. در هفته های گذشــته شایعات زیادی درباره 
پیشــنهادات خارجی شــجاع خلیل زاده به گوش 
می رسید اما درنهایت شــجاع که تمایل زیادی به 
تمدید قرارداد خود داشت، پس از مذاکره با عرب 
قراردادش را نهایی کرد. با این قرارداد ســه ساله او 
احتمالا  سال آینده یکی از گزینه های کاپیتانی در 

پرسپولیس باشد.

خبر

آندره اســتراماچونی:  
»استقلال یکی از بزرگترین 
باشگاه های آسیا است. آنها 
تاریخــی بــزرگ دارند و 
می خواهند پس از 6 ســال 
ناکامی در کسب عنوان قهرمانی، چرخه مهمی را در 
این باشگاه شــکل دهند. آنها فصل گذشته در رده 
ســوم لیگ برتر ایران به کار خود پایان دادند و در 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا هم حذف شدند. 
قطعا باید سعی کنیم عملکردی بهتر برای فصل 
 A پیش  رو داشته باشیم.  به سرمربیگری در سری
ایتالیــا هم خیلــی نزدیک بــودم، اما بــه دلیل 
طولانی شــدن فرآینــد مذاکرات، ترجیــح دادم 
پیشنهاد باشگاه استقلال را بپذیرم که نسبت به من 
علاقه نشان داد و در تمامی موارد من را متقاعد کرد. 
باشــگاه اســتقلال در حال تلاش برای جذب سه 
بازیکن خارجی اســت. تمایل دارم و البته ســعی 
می کنم بازیکنانــی را از ایتالیا به اســتقلال ببرم؛ 

کسانی که به خوبی آنها را می شناسم.«

ایگور پانادیچ:   »تا جایی 
که من می دانم برانکو در چند 
روز آینــده درگیر برگزاری 
چند کنفرانس و ســمینار 
فوتبال در زاگرب اســت اما 
می دانم که هواداران پرسپولیس دغدغه او را دارند 
هر چند که مــن واقعا از تصمیــم او بی اطلاع 
هستم. درست است که با برانکو در ارتباطم اما 
او یک مربی حرفه ای اســت که فراز و نشــیب 
زیادی در فوتبال دیده و ما هم منتظر هستیم تا 
او تصمیم نهایــی را بگیرد امــا نمی دانم که او 
می خواهد به ایران برگردد یا نه. من هم می دانم 
که چقــدر تصمیم برانکو برای هــواداران مهم 
است. ســایت های انگلیسی زبان و فارسی را در 
گوگل ترجمه می کنم و بــه زبان کروات آنها را 
می خوانم. می دانــم تصمیم برانکــو برای آنها 
بســیار مهــم اســت و در جریان حساســیت 
هواداران قرار دارم. این را باید بگویم که برانکو 
مربی کوچکی نیســت و قطعا همه مــوارد را 

می سنجد و بعد تصمیم می گیرد.«

 من و حمید همدیگر را کاور می کنیم                           موزیک او حین ورود به رینگ به من انگیزه می دهد

پولاد امین| این روزها در رسانه های سینمایی نام فیلم دختر 
شیطان بسیار بسیار بیشتر از فیلم های پرتماشاگر  و موفق تر اکران به 
گوش می رسد. یک بار برای اعتراض های کارگردانش، یک بار برای 
اعتراض رسانه هایی خاص به عکس های بازیگر زنش، یک بار به  خاطر 
شکست گیشه ای فاحش اش و باری دیگر و جایی دیگر هم به بهانه ای 

دیگر که قطعا در روزهای آتی درست خواهد شد!
دختر شیطان البته  از همان آغاز کار جنجالی بود. این فیلم که در 
ابتدا عروس بمبئی 2 نام داشت )و قرار بود موفقیت گیشه ای آن فیلم 
را ادامه دهد!( در هفته های آغازین تولیدش بیشتر به  واسطه نام های 
کنجکاوی برانگیزی که در میان گزینه های بازیگری اش وجود داشت، 
بارها و بارها خبرساز شد؛ بازیگرانی مانند یانگوم، شادمهر عقیلی و 
حتی محمدرضا گلزار- که هیچ کدام به نتیجه نرسید و حمید فرخ نژاد 

و ایشا گوپتا نقش های اصلی فیلم را بازی کردند.
بعدتر؛ این فیلم که یکی از گزینه های اصلی صدرنشینی جدول 
فروش بود، اما به  دلیل شکست اقتصادی اش حاشیه ساز شد. حالا که 
دو هفته از اکران فیلم گذشته، دختر شیطان حدود نیم میلیارد تومان 
فروخته. موضوعی که کارگردان فیلم تقصیرش را متوجه  »شرایط 
سخت اکران این فیلم« می داند: »دختر شیطان در ۱۵ سینما سانس 
شب ندارد، در 10 سینما در روز فقط یک سانس دارد، در 16 سینما 
فقط دو سانس دارد، در ۳۰ سینما در روز سه سانس 10 صبح، 2ظهر 
و یک سانس 5 به بعد دارد، در ۳۵ سینما سالن های 20نفره، 30نفره، 

40 و 50 نفره دارد«!
آن چــه در ادامه می آید، گلایه های قربان محمدپور اســت در 
گفت وگو با »شــهروند«. کارگردانی که با فیلم های زبان مادری، 
دل بی قرار، آن چه مــردان درباره زنان نمی دانند، عروس بمبئی و 
دختر شیطان نشان داده، بشدت دلبسته سینمای تجاری است، 
اما جز عروس بمبئی بقیه فیلم هایش در گیشه موفقیتی به  دست 

نیاورده اند.
بی شک نباید از شــرایط حاکم بر اکران دختر شیطان راضی 

باشید. نه؟
قطعا که راضی نیستم. فیلم دختر شیطان به مراتب بیش از این 

ارقام و مبالغ خنده دار می توانست بفروشد- که نشد دیگر...
خب؛ این شکست باید دلایلی داشته باشد دیگر. شما خودتان 

مهمترین دلیل را در چه  می دانید؟
مشکل بزرگ این است که ما سالن نداریم؛ یعنی اگر برنامه اکران 
ما را مرور کنید، می بینید که ما در ۱۵ سینما سانس شب نداریم، در 
10 سالن فقط یک سانس در روز داریم، در 16 سینما فقط دو سانس 
داریم، در ۳۰ سینما هم فقط در سانس های 10 صبح و 2ظهر اکران 
می شویم، در ۳۵ سینما هم اگر بروید سینما تیکت را ببینید، متوجه 
می شوید که سالن های 20 نفره، 30نفره، 40 و 50 نفره داریم و حتی 
اگر هم پراکران شویم، باز هم اتفاقی نمی افتد از نظر مالی. این یعنی 

که عملا دارند این فیلم را نابود می کنند.
آقای محمدپور؛ یک زمانی فیلم های آرت هاوســی و بالقوه 
کم مخاطب از این گلایه ها داشتند که دارند نابودمان می کنند و 
از این حرف ها- که متهم آن ماجرا هم همیشه فیلم های بدنه و 
تجاری هایی چون دختر شیطان و سلام بمبئی بود، اما حالا حتی 
فیلمی هم که گلزار و دیگر سوپراســتارهای گران را هم دارد، 
باز گلایه می کند. یعنی شماها هم از بی عدالتی حاکم بر اکران 

می نالید؟ شما دیگر چرا؟
البته ما گلزار را نداریم.

درست است، ولی شما هم فرخ نژاد را دارید دیگر. شما هند را 
دارید و یک ســتاره هندی را که در صحبت های مردم متوجه 
شده ام، خیلی ها می شناسندش. اما در کل غرضم اصلا اشاره به 

بازیگر نبود و تنها تجاری بودن فیلمتان مدنظرم بود.
به  هرحال دو سه تا فیلم پرفروش دارند  همزمان با ما اکران می شوند 
که حجم تبلیغاتشان زیاد و حتی گاهی وحشتناک است. تیزرهایشان 
مرتب از تلویزیون پخش می شود و همه  جا هم بیلبوردهایشان را 
زده اند و بنابراین سالن هایشان پر می شود دیگر. سینمادار هم که این را 
می بیند، وسوسه می شود که در بقیه سالن هایش هم همان فیلم ها را 
اکران کند. چرا بیاید فیلم مرا بگذارد که معلوم نیست سالن را پر خواهد 
کرد یا نه. او می رود کاری را می کند که حس می کند به نفعش است.

باز خداراشکر شما پای مافیا و پدرخوانده ها را وسط نکشیدید و 
همه  چیز را ناشی از رقابت اقتصادی خواندید.

بله؛ به  نظر من جــز دلیل اقتصادی دلیل دیگری پشــت این 
بی عدالتی ها نیست. 

شما کاری در این مورد نکردید؟ یا که کاری ازتان برنمی آمد؟
ما شکایت کرده ایم، به همه  جا، ارشاد، شورای صنفی نمایش و... 
ولی آنها هم می گویند که سینماها زیر بار نمی روند و برنامه ای را دنبال 

می کنند که خودشان دلشان می خواهد و به نفعشان است.
ولی شنیدم که در بعضی سالن ها برنامه را به نفع شما تغییر داده اند.

نه؛ تنها جایی که زیر بار رفته، باغ کتاب اســت که از دو روز پیش 
سانس های دختر شیطان را برگردانده است.

آقای محمدپور؛ وقتی چنین شکستی عاید یک فیلم تجاری مثل 
دختر شیطان می شود، حس پشیمانی ندارید؟ این که چوب دو 
سرطلا شده باشید؟ بالاخره کتمان نمی شود کرد که رسانه ها 
هم چندان روی خوشــی به این جور فیلم ها نشان نمی دهند 
و تنها مشوق سازندگان فیلم های تجاری موفقیت های مالی 

فیلم هایشان است- که در مورد دختر شیطان این هم رخ نداده.
به  هرحال این یعنی فشار مضاعف دیگر. فشاری که   فیلمساز را 
تحت تأثیر قرار می دهد. انگیزه اش را می کشد و امکان ادامه کار را 
برایش محدود می کند. البته من فیلم خودم را با آن تجاری هایی که 

شما درنظر دارید، مقایسه نمی کنم. دختر شیطان فیلم خوبی است. 
یک فیلم معمولی نیست، آبدوغ خیاری نیست، فیلمی ست که اغلب 
تماشاگرانش راضی از سالن بیرون می آیند. فیلمی که دارد یک گونه 
جدید را تجربه می کند. نمی دانم شما فیلم را دیده اید یا نه؛ ولی ما 

تاکنون در سینمای ایران شبیه چنین فیلمی را نداشتیم. 
در اوضاع واحوال اقتصادی حال حاضر و با توجه به قیمت دلار و 
یورو، فیلمسازی در خارج از کشور برای تولیدکنندگان می صرفد 

یا نه؟
ما فیلم را در بالیوود ساختیم. اما در پاسخ شما باید بگویم که بستگی 
به فیلمی دارد که شما ساخته اید. در مورد تجربه های خودم این را 
می توانم بگویم که برای ما فیلم سلام بمبئی به صرفه بود، چون دیده 
شد و خوب فروخت. ولی دختر شیطان با توجه به فروشی که تاکنون 
داشته، فکر نمی کنم اگر تنها قرار بود در ایران اکران شود، در پایان 

مقرون به صرفه می شد.
یعنی اکران خارج از کشور هم خواهید داشت؟

بی تردید. به  هرحال تهیه کننده فیلم هندی است و از تهیه کنندگان 
بزرگ هند هم هست که فیلم هایش را در تمام دنیا پخش می کند و 

درباره دختر شیطان هم چنین برنامه هایی دارد. 
ظاهرا قرار نیست حاشــیه های فیلمتان تمام شوند. تازگی ها 
دیده ایم که رسانه هایی خاص به یکی از بازیگران زن فیلمتان 
انتقاد کرده اند و گفته اند ارشاد نباید به چنین بازیگرانی اجازه 

فعالیت در سینمای ایران را بدهد.
واقعا نمی دانم دوستان چه می گویند و چه انتظاراتی دارند. کسی 
که اندک آشنایی با شرایط سینمای دنیا داشته باشد، به خودش 
اجازه چنین انتقاداتی را نمی دهد. به  هرحال در بالیوود رقص  و آواز 
جزیی از عناصر فیلم است. اصلا رقص و آواز عنصر محوری سینمای 
بالیوود است. وقتی در فیلمی کارگردان می رود سراغ بازیگری که 
2٨ فیلم در کارنامه اش دارد، طبیعی  است که در کارنامه اش چنین 

صحنه هایی هم داشته باشد.
اما انتقادها فراتر از این هستند و حتی روزنامه کیهان خانم ایشا 

گوپتا را بدکاره خوانده!
دوستان رفته اند فیلم های گذشته بازیگر را لحظه لحظه کاویده اند 
که شاید چیزی گیر آورند و با تمسک به آن ما را زیرسوال برده و شاید 
هم از پرده پایین بکشند. همین هم شده که فیلم در قم اکران نشده، 
اما می خواهند این اتفاق در تمام شهرهای ایران رخ دهد و تنها کسانی 
که خودشان می خواهند در این سینما فعالیت کنند. این بازی ها را 
سر بازیگر فیلم سلام بمبئی هم درآوردند و الان هم که نوبت این 
بدبخت رسیده. آقایان انتظار دارند طرف در آنسوی دنیا هم به قواعد 
و قوانین ما زندگی کند، درحالی  که او یک بازیگر هندی است و قرار 
نیست جوری لباس بپوشد و در فیلم هایی بازی کند که بازیگران ما 

مجبور به رعایت شان هستند. 

گلایه ها و شکایات کارگردان فیلم دختر شیطان

خنده دار است، اما با همه  چیز کار دارند!
قربان محمدپور: دختر شیطان فیلم خوبی است. یک فیلم معمولی نیست، آبدوغ خیاری 

نیست، فیلمی  است که اغلب تماشاگرانش راضی از سالن بیرون می آیند


